
Zápis č. 1/1/2014 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
16. januára 2014 so začiatkom o 10,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Jozef Chudík, Dóra Hushegyiová, Michal 
Jesenko, Martin Kabát, Peter Kubica, Ildikó Nagy, Vladimír Slovák 
Ospravedlnený: Martin Kákoš 
Hostia:  
Václav Mika – generálny riaditeľ RTVS 
PhDr. Daniela Migrová – riaditeľka Sekcie GR RTVS 
Ing. Radka Doehring – zástupca riaditeľky Sekcie ekonomiky RTVS 
Lukáš Diko – riaditeľ Centra spravodajstva a publicistiky RTVS 
Mgr. Tibor Búza – riaditeľ Sekcie programu RTVS 
Vincent Štofaník – riaditeľ Sekcie programu SRo 
Miesto konania: SRo, Mýtna 1, Bratislava  
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal, otvoril a viedol predseda Rady RTVS I. Gallo. Na začiatku rokovania 
privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 8 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa. Informoval, že z rokovania sa ospravedlnil M. Kákoš. 
 
I. Gallo skonštatoval, že program zasadnutia bol distribuovaný v zmysle rokovacieho 
poriadku a neprišli žiadne návrhy na zmenu. 
I. Gallo dal hlasovať o návrhu programu: 
Uznesenie č. 1/2014: 
Rada RTVS schvaľuje program rokovania v navrhnutom znení:  

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca M. 
Jesenko);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca P. Kubica); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca P. Kubica);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s prezidentskými voľbami (spravodajcovia D. 
Hushegyiová a I. Nagy) 

6. Súhrnná informácia o správnych konaniach vedených Radou pre vysielanie a 
retransmisiu proti RTVS v roku 2013 (spravodajca I. Gallo)  

7. Vyhodnotenie vysielania vianočnej programovej štruktúry RTVS (spravodajcovia J. 
Chudík a V. Slovák) 

8. Plán kontrolnej činnosti Dozornej komisie Rady RTVS na rok 2014 (spravodajca M. 
Jesenko) 

9. Sťažnosti a podnety 
10. Rôzne 

 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kákoš / 
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Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia 
a nevyhodnocujú sa. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 2/2014: 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

47./2011 Splnené. Diskusia o regionálnych štúdiách 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

33./2013 
Plní sa priebežne. Štvrťročné predkladanie správy o aktuálnom stave 

výberu úhrad za služby verejnosti poskytované 
RTVS 

129. Termín 10.2.2014. 
Predloženie Správy o hospodárení a plnení 
záväzných ukazovateľov rozpočtu RTVS za IV. 
štvrťrok 2013 

140. Nevyhodnocuje sa.  

141. Nevyhodnocuje sa.  

142. Nevyhodnocuje sa.  

143. Nevyhodnocuje sa.  

144.   

145. Nevyhodnocuje sa.  

146. Nevyhodnocuje sa.  

147. Nevyhodnocuje sa.  

148. Nevyhodnocuje sa.  

149. Nevyhodnocuje sa.  

150. Nevyhodnocuje sa.  

151. Nevyhodnocuje sa.  

 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
V. Mika informoval členov Rady o svojej pracovnej návšteve Vatikánu, kde dohodol 
pokračovanie spolupráce medzi Rádiom Vatikán a RTVS. Ďalej informoval, že z pohľadu 
hospodárskeho a mediálnych výsledkov sa podarilo uzatvoriť rok mierne lepšie, ako bolo 
očakávané. Skonštatoval, že sa podarilo všetky prostriedky zo zmluvy so štátom vyúčtovať 
do konca roka a tým pádom neprepadli. 
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
V. Mika informoval, že sa podarilo v oblasti príjmov aj výdavkov dostať na očakávanú 
skutočnosť. 
R. Doehring uviedla, že RTVS ukončil rok s prebytkom na účte 15,3 mil. € oproti 
plánovanému 1 mil. €. Informovala, že sa bude musieť predložiť na začiatku roku zmena 
rozpočtu, keďže sa nepočítalo s takým prebytkom na začiatku roka.  
V. Mika doplnil, že zmena odráža to, že ak budú vyššie výdavky, tak je to kvôli alokácii 
vyšších príjmov, kvôli medziročnému posunutiu faktúr. Konečný zostatok rozpočtu bude však 
nezmenený. 
M. Kabát ocenil opatrný prístup pri plánovaní výberu úhrad. Spýtal sa, či je nejako plánovaná 
výdavková optimalizácia. 
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V. Mika uviedol, že všetky zmluvy, ktoré sú na ročnej báze alebo sa vypovedali, teraz RTVS 
negociuje. Tento proces je taký, aby pokles príjmov RTVS bol prenesený aj do týchto zmlúv.  
T. Búza odprezentoval plnenie programovej služby za organizačnú zložku STV. 
V. Štofaník odprezentoval plnenie programovej služby za organizačnú zložku STV. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 3/2014: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
V. Mika odprezentoval predložený návrh na prenájom.  
M. Jesenko, ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že odporúča Rade RTVS tento nájom 
schváliť. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 4/2014: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. m) zákona č. 532/2010 o RTVS v nadväznosti na § 12 
ods. 2 a § 13 ods. 1 písm. c) zákona č. 176/2004 o nakladaní s majetkom verejnoprávnych 
inštitúcií, schvaľuje návrh na prenájom nehnuteľného majetku: 
RTVS, organizačná zložka Slovenská televízia 
Nájomca: Asociácia organizácií zdravotne postihnutých občanov SR 
Predmet nájmu:  nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte na Benediktiho ul. 
č. 5, Bratislava, miestnosti č. 413 a č. 414 o celkovej výmere 30,0 m2 

Účel užívania predmetu nájmu: kancelárie 

Pôvodná doba nájmu 
od 1.9.2007 do 31.1.2014 
zmluva uzatvorená 24.8.2007    
(ZM1000120) 

Navrhovaná doba nájmu  
 

od 1.2.2014 na dobu neurčitú (*)  
(ZM1001030)  

Pôvodná cena nájmu                           1 000,00 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena nájmu 1 000,00 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena nájmu za m²                          33,00 eur/m² bez DPH ročne – kancelárie 

Navrhovaná cena nájmu za m² 33,00 eur/m² bez DPH ročne – kancelárie 

Pôvodná cena služieb 1 361,00 eur bez DPH ročne     

Navrhovaná cena služieb 1 361,00 eur bez DPH ročne    

Pôvodná cena inventáru 0,00 eur bez DPH ročne 

Navrhovaná cena inventáru 0,00 eur bez DPH ročne 

Pôvodná výpovedná lehota 1-mesačná   

Nová výpovedná lehota 1-mesačná  

Inflačné zohľadnenie Áno 

 
RTVS, organizačná zložka Slovenská televízia 
Nájomca: Reckord – outside broadcasting s.r.o. 
Predmet nájmu: nájom nebytového priestoru, ktorý sa nachádza v objekte Požiarnej 
stanice RTVS v Mlynskej doline, Bratislava o výmere 108,0 m2 

Účel užívania predmetu nájmu: parkovanie prenosového a pomocného vozu nájomcu 
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Pôvodná doba nájmu - 

Navrhovaná doba nájmu  od 1.2.2014 do 31.1.2015 

Pôvodná cena nájmu                           - 

Navrhovaná cena nájmu 8 851,80 eur bez DPH ročne 

Pôvodná cena nájmu za m²                          - 

Navrhovaná cena nájmu za m² 81,96 eur/m² bez DPH ročne  

Pôvodná cena služieb -     

Navrhovaná cena služieb 3 148,20 eur bez DPH ročne    

Pôvodná cena inventáru - 

Navrhovaná cena inventáru - 

Pôvodná výpovedná lehota - 

Nová výpovedná lehota 1-mesačná  

Inflačné zohľadnenie nie 

 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
V. Mika odprezentoval predložený materiál. Informoval o prebiehajúcich verejných 
obstarávaniach. 
P. Kubica ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že nemá žiadne výhrady a odporúča 
zobrať predmetný materiál na vedomie. 
D. Hushegyiová sa spýtala na súťaž na GPS monitoring motorových vozidiel. 
A. Doležal uviedol, že príprava trvá dlhšie preto, lebo sa dáva veľký pozor na to, aby sa nová 
súťaž nevyhlásila s tými istými chybami, ktoré boli vytýkané pri prvej.  
R. Doehring doplnila, že oddelenie, ktoré to má na starosti má len určité kapacity a ku koncu 
roka boli iné priority.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 5/2014: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h) 
zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS 
V. Mika odprezentoval predložené informácie. 
P. Kubica ako spravodajca k tomuto bodu uviedol, že sa tým na DK zaoberali. Uviedol, že si 
vybrali jednu reláciu, ktorej sa budú hlbšie venovať na najbližšom rokovaní DK. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 6/2014: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného 
záväzku v zmysle § 15 ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
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Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
V. Mika odprezentoval predložený materiál. 
M. Jesenko uviedol, že predmetným zmluvám sa venovali aj na rokovaní DK. Spýtal sa na 
zmluvu so SHMÚ, kde sa dozvedel, že zmluva je oproti predošlej o 15 tis. € nižšia. 
I. Nagy skonštatovala, že považuje za dobre vyrokované filmy z MGM, ale vysoká sa jej zdá 
cena pri relácii Nikto nie je dokonalý. 
T. Búza uviedol, že nemá žiaden problém si sadnúť s DK a detailne rozobrať rozpočet. Cena 
je podľa neho adekvátna a nie je vyššia ako v roku 2013. 
I. Gallo súhlasí s tým, že refresh tejto relácie priniesol nejaký úspech v podobe čísel. Má 
pocit, že výber respondentov je z dramaturgického hľadiska uletený. Nevie, či je to ešte 
ľudová zábava alebo už zosmiešňovanie. 
D. Hushegyiová si myslí, že to môže byť dobrá relácia, ale treba to podľa nej robiť 
inteligentnejšie. Požiadala o informácie o projekte SNP. 
T. Búza podrobne informoval o projekte SNP. 
V. Slovák požiadal o vysvetlenie zmlúv k dodávke na elektrickú energiu. 
R. Doehring vysvetlila, že predložené zmluvy sú na energie a distribúciu, kde sa súťaží len 
dodávka energií a distribúcia nie.    
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 7/2014: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica, I. 

Nagy,  
V. Slovák / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
Návrh na odpísanie pohľadávky RTVS 
V. Mika uviedol, že na základe § 13 ods. 1 písm. k) zákona č. 176/2004 Z. z. o nakladaní 
s majetkom verejnoprávnych inštitúcií v znení neskorších predpisov žiada o súhlas na 
odpísanie pohľadávok RTVS v celkovej sume 36 543,14 €. 
R. Doehring doplnila konkrétne dôvody na každú jednu pohľadávku, ktoré boli aj uvedené 
v predloženom materiáli.  
M. Jesenko uviedol, že aj tento materiál bol predmetom rokovania DK. Skonštatoval, že 
v prípadoch, kde už bol podaný návrh na zastavenie konania exekúcie sa už veľmi veľa 
spraviť nedá, ale ani v ostatných nie sú podľa neho možnosti vymáhania a bolo by to 
neefektívne. Členovia DK vyslovili počudovanie, že niektoré pohľadávky v minulosti neboli zo 
strany STV prihlásené do konkurzu. V súčasnosti sa s tým už podľa neho nedá nič spraviť. 
DK odporúča Rade RTVS vysloviť súhlas na odpísanie týchto pohľadávok. 
I. Gallo sa spýtal, či sa posudzovala aj miera osobnej zodpovednosti u niektorých ľudí, ktorí 
nepostupovali tak ako mali. 
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V. Mika odpovedal, že odvtedy sa už vymenili dva manažmenty. Rieši momentálne skôr 
prevenciu, aby sa také veci už nestávali. Uviedol, že zodpovednosť vždy nesie len štatutár. 
M. Kabát vníma pátranie ako súčasť prevencie. Toto je dôsledok personálneho zlyhania. 
Z tohto dôvodu sa pýtal na DK na nastavenie preventívnych mechanizmov. 
V. Mika upozornil, že sa rieši teraz niečo, čo mal niekto riešiť už dávno a 10 rokov to nikto 
neriešil. Ide o vyčistenie celého systému financovania a účtovníctva.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
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Uznesenie č. 8/2014: 
Rada RTVS v zmysle § 13 ods. 1 písm. k) zákona č. 176/2004 Z. z. o nakladaní s majetkom 
verejnoprávnych inštitúcií vyslovuje súhlas s návrhom na odpísanie pohľadávky RTVS voči 
spoločnostiam: 

Dlžník IČO
 Saldo 

pohľadávky 
Splatné Číslo faktúry

 Právny dôvod 

vzniku pohľadávky

Dôvod pre odpis 

pohľadávky

Vykonané 

právne kroky pre 

vymoženie dlhu

Poznámka

MŇAMKY, s.r.o. 43808808 808,80 €          14.1.2012 1111100831

Pohľadávka zo 

zmluvy o nájme 

nebytových 

priestorov

Podaný návrh na 

zastavenie 

exekúcie z 

dôvodu 

nemajetnosti

Súdne konanie, 

exekúcia

Správa o priebehu exekučného konania, nemajetnosť, 

spoločnosť existuje iba de jure

MŇAMKY, s.r.o. 43808808 808,80 €          14.12.2011 1111100768

Pohľadávka zo 

zmluvy o nájme 

nebytových 

priestorov

Podaný návrh na 

zastavenie 

exekúcie z 

dôvodu 

nemajetnosti

Súdne konanie, 

exekúcia

Správa o priebehu exekučného konania, nemajetnosť, 

spoločnosť existuje iba de jure

MŇAMKY, s.r.o. 43808808 808,80 €          16.11.2011 1111100718

Pohľadávka zo 

zmluvy o nájme 

nebytových 

priestorov

Podaný návrh na 

zastavenie 

exekúcie z 

dôvodu 

nemajetnosti

Súdne konanie, 

exekúcia

Správa o priebehu exekučného konania, nemajetnosť, 

spoločnosť existuje iba de jure

MŇAMKY, s.r.o. 43808808 808,80 €          14.10.2011 1111100634

Pohľadávka zo 

zmluvy o nájme 

nebytových 

priestorov

Podaný návrh na 

zastavenie 

exekúcie z 

dôvodu 

nemajetnosti

Súdne konanie, 

exekúcia

Správa o priebehu exekučného konania, nemajetnosť, 

spoločnosť existuje iba de jure

MŇAMKY, s.r.o. 43808808 808,80 €          19.9.2011 1111100564

Pohľadávka zo 

zmluvy o nájme 

nebytových 

priestorov

Podaný návrh na 

zastavenie 

exekúcie z 

dôvodu 

nemajetnosti

Súdne konanie, 

exekúcia

Správa o priebehu exekučného konania, nemajetnosť, 

spoločnosť existuje iba de jure

MŇAMKY, s.r.o. 43808808 808,80 €          15.8.2011 1111100497

Pohľadávka zo 

zmluvy o nájme 

nebytových 

priestorov

Podaný návrh na 

zastavenie 

exekúcie z 

dôvodu 

nemajetnosti

Súdne konanie, 

exekúcia

Správa o priebehu exekučného konania, nemajetnosť, 

spoločnosť existuje iba de jure

MŇAMKY, s.r.o. 43808808 808,80 €          14.7.2011 1111100422

Pohľadávka zo 

zmluvy o nájme 

nebytových 

priestorov

Podaný návrh na 

zastavenie 

exekúcie z 

dôvodu 

nemajetnosti

Súdne konanie, 

exekúcia

Správa o priebehu exekučného konania, nemajetnosť, 

spoločnosť existuje iba de jure

MŇAMKY, s.r.o. 43808808 808,80 €          15.6.2011 1111100346

Pohľadávka zo 

zmluvy o nájme 

nebytových 

priestorov

Podaný návrh na 

zastavenie 

exekúcie z 

dôvodu 

nemajetnosti

Súdne konanie, 

exekúcia

Správa o priebehu exekučného konania, nemajetnosť, 

spoločnosť existuje iba de jure

MŇAMKY, s.r.o. 43808808 808,80 €          16.5.2011 1111100284

Pohľadávka zo 

zmluvy o nájme 

nebytových 

priestorov

Podaný návrh na 

zastavenie 

exekúcie z 

dôvodu 

nemajetnosti

Súdne konanie, 

exekúcia

Správa o priebehu exekučného konania, nemajetnosť, 

spoločnosť existuje iba de jure

MŇAMKY, s.r.o. 43808808 808,80 €          14.4.2011 1111100203

Pohľadávka zo 

zmluvy o nájme 

nebytových 

priestorov

Podaný návrh na 

zastavenie 

exekúcie z 

dôvodu 

nemajetnosti

Súdne konanie, 

exekúcia

Správa o priebehu exekučného konania, nemajetnosť, 

spoločnosť existuje iba de jure

NAUTIK TV, s.r.o. 35874864 770,86 €          31.12.2006 1105100158
Pohľadávka z 

licenčnej zmluvy
Premlčanie

Pohľadávka 

nebola na súde 

uplatnená

Žaloba bola vypracovaná v r. 2006, ale nebola na súde 

uplatnená

NAUTIK TV, s.r.o. 35874864 5 095,60 €      31.12.2006 1105100236
Pohľadávka z 

licenčnej zmluvy
Premlčanie

Pohľadávka 

nebola na súde 

uplatnená

Žaloba bola vypracovaná v r. 2006, ale nebola na súde 

uplatnená

NAUTIK TV,  s.r.o. 35874864 11 878,68 €    31.12.2006 1105100095
Pohľadávka z 

licenčnej zmluvy
Premlčanie

Pohľadávka 

nebola na súde 

uplatnená

Žaloba bola vypracovaná v r. 2006, ale nebola na súde 

uplatnená

4company, a.s. 36718769 3 570,00 €      16.6.2009 1709100396

Obchodná zmluva, 

pohľadávka z 

nezaplatených faktúr 

za vysielanie reklamy

Zmeškanie 

lehoty na 

prihlásenie 

pohľadávky

Vydaný platobný 

rozkaz, 

nenadobudol 

právoplatnosť

Konkurz  vyhlásený 17.7.2010, pohľadávka nebola  

prihlásená

4company, a.s. 36718769 4 998,00 €      18.5.2009 1709100283

Obchodná zmluva, 

pohľadávka z 

nezaplatených faktúr 

za vysielanie reklamy

Zmeškanie 

lehoty na 

prihlásenie 

pohľadávky

Vydaný platobný 

rozkaz, 

nenadobudol 

právoplatnosť

Konkurz  vyhlásený 17.7.2010, pohľadávka nebola  

prihlásená

4company, a.s. 36718769 2 142,00 €      30.4.2009 1709100241

Obchodná zmluva, 

pohľadávka z 

nezaplatených faktúr 

za vysielanie reklamy

Zmeškanie 

lehoty na 

prihlásenie 

pohľadávky

Vydaný platobný 

rozkaz, 

nenadobudol 

právoplatnosť

Konkurz  vyhlásený 17.7.2010, pohľadávka nebola  

prihlásená

CELKOM 36 543,14 €   
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica, I. Nagy,  

V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kákoš / 

Uznesenie bolo prijaté. 
 
Informácia o vyradení z majetku zmarenej investície Omnibus 
I. Gallo informoval, že ide o informatívny materiál, ktorý rada môže len zobrať na vedomie. 
V. Mika predstavil členom Rady RTVS skutkový stav: 
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„Slovenská televízia – právny predchodca RTVS uzavrela v rokoch 2004 – 2005 so 
spoločnosťou Omnibus Systems Ltd. so sídlom vo Veľkej Británii nasledovné zmluvy na 
dodanie a technickú podporu automatizovaného systému Omnibus News pre spravodajstvo 
STV: 
1. Zmluva č. SM0010000051 zo dňa 28.12.2004, uhradené spolu 301.141,51 € 
2. Zmluva č. SM0010001104 zo dňa 7.7.2005, uhradené spolu 132.040,86 € 
3. Zmluva č. SM0010001133 zo dňa 11.4.2005, uhradené spolu 81.625,41 € 
4. Za udelenie licencií na použitie systému Omnibus News dodaného na základe vyššie 
uvedených zmlúv vystavila spoločnosť Omnibus Systems Ltd. Slovenskej televízii faktúry, na 
základe ktorých bola uhradená celková suma 9.366,43 € 
Technické problémy systému Omnibus News, majúce za následok jeho nepoužiteľnosť 
a neupotrebiteľnosť pre RTVS, sa začali objavovať pri jeho odovzdávaní do prevádzky 
a zaškoľovaní zamestnancov STV koncom roka 2005 a začiatkom roka 2006, pričom trvali 
až do roku 2009, kedy došlo k definitívnemu ukončeniu oživovania systému .  
Spoločnosť Omnibus Systems Ltd. v priebehu rokov 2006 – 2009 nebola schopná odstrániť 
chyby a nedostatky systému Omnibus News a uviesť systém do riadnej prevádzky, aj 
napriek opakovaným a početným výzvam zo strany STV a napriek poskytnutiu potrebnej 
súčinnosti zo strany STV, čo malo za následok vznik škody vo výške 524.174,21 €.“  
M. Jesenko informoval, že aj o tomto rokovali na DK a dospeli k názoru, že možnosť uplatniť 
si náhradu škody je takmer nulová. Skonštatoval, že celý systém je nefunkčný a zastaralý 
a nie je s ničím kompatibilný. 
J. Chudík sa spýtal, či manažment zaevidoval firmu a ľudí, ktorí za ňou boli, aby v budúcnosti 
nevstupovali do právneho a finančného vzťahu s RTVS. Nevie, či v tomto prípade nešlo 
náhodou aj o vedomú sabotáž. 
V. Mika uviedol, že je to zahraničná spoločnosť a RTVS s ňou, ani s nástupníckou firmou 
nemá žiaden vzťah. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 9/2014: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o vyradení z majetku zmarenej 
investície Omnibus. 
Za: 7 / I. Gallo, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / D. Hushegyiová, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Žiadosť o navýšenie rezervného fondu započítaním pohľadávky Spoločnosti STV 
broadcasting s.r.o. v likvidácii 
V. Mika odprezentoval predložený materiál, v ktorom bol okrem iného uvedené: 
„STV Broadcasting s.r.o. v likvidácii (ďalej len „spoločnosť“) na svojom zasadnutí Valného 
zhromaždenia dňa 29.7.2011 okrem iného schválila vyplatenie podielu na zisku svojmu 
jedinému spoločníkovi Rozhlasu a televízii Slovenska vo výške 65.000,- Eur. Toto nebolo 
nikdy zrealizované v dôsledku nedostatku finančných prostriedkov na účte spoločnosti.  
Ku koncu roku 2011 boli finančné prostriedky na účte a v pokladni spoločnosti vo výške 
7.092,84 Eur. Spoločnosť predpokladala vyššie tržby v roku 2011 ako reálne boli. Hlavným 
ovplyvňujúcim faktorom bol predaj pozemku pod trafostanicou a prípojkou elektrickej energie 
pri vysielači Šaštín-Stráže. Predmetný predaj sa nepodarilo zrealizovať ešte v roku 2011 ale 
následne až v marci v roku 2012. Predmetný pozemok sa predal za sumu 50.000,- Eur bez 
DPH. V čase pripísania tejto sumy na účet bol zostatok na účte vo výške 62.694,93 Eur. Táto 
suma už vtedy nepostačovala na vyplatenie tohto zisku a ešte stále tu boli náklady, ktoré 
bolo potrebné uhradiť a to vo výške 19.441,47 Eur. Po zaplatení všetkých nákladov zostalo 
na účte 43.627,35 Eur.  
Následne spoločnosť k 31.7.2012 vstúpila do likvidácie a to aj napriek tomu, že nebol 
vysporiadaný tento záväzok voči RTVS. Vtedy bol stav na bankovom účte a v pokladni vo 
výške 39 744,15 Eur. Súčasný stav účtu je 34.230,05 Eur. Súpis vykonaných platieb za 
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obdobie vstupu do likvidácie až po dátum 27.11.2013 je v prílohe tohto dokumentu. Z týchto 
finančných prostriedkov bude ešte potrebné uhradiť náklady odhadované v celkovej výške do 
4.000,- Eur. 
Navrhovaným zvýšením rezervného fondu v spoločnosti STV Broadcasting, s.r.o. v likvidácii 
by sa dosiahla možnosť si tento záväzok vysporiadať a následne by sa mohol dokončiť 
proces likvidácie spoločnosti STV Broadcasting, s.r.o. v likvidácii.“ 
M. Jesenko informoval, že DK odporúča schváliť predmetnú žiadosť. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 10/2014: 
Rada RTVS súhlasí s návrhom o navýšenie rezervného fondu v spoločnosti STV 
Broadcasting, s.r.o. v likvidácii v sume 65.000,- Eur a s uzatvorením Dohody o vzájomnom 
započítaní pohľadávok medzi spoločnosťami Rozhlas a televízia Slovenska a STV 
Broadcasting s.r.o. v likvidácii v súlade s § 15 ods. 3 písm. i) zákona č. 532/2010 o RTVS. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Komunikačný koncept ZOH Soči 2014 
I. Gallo uviedol, že ide o ním vyžiadaný informatívny materiál o promovaní vysielania RTVS 
v súvislosti s blížiacimi sa ZOH. 
D. Matušíková odprezentovala jednotlivé fázy na odkomunikovanie vysielania ZOH. 
L. Diko predstavil predbežný návrh vysielacieho štúdia. Informoval, že sa nedal získať súhlas 
od majiteľov práv na vstup do mix zóny pri hokejových zápasoch Slovenska. 
I. Gallo skonštatoval, že na poslednom rokovaní bola rada ubezpečená o tom, aká bude 
synergia medzi STV a SRo pri vysielaní ZOH. Ak sa pozrie na tento komunikačný koncept, 
tak má pocit, že SRo pomáha STV a nie naopak. Nevidí logiku v tom, aby v rozhlasovom 
spote boli hlasy výlučne televíznych redaktorov. Minimálne hlas J. Jarkovského tam byť 
mohol.  
D. Matušíková odpovedala, že koncept je založený na tom, že sa vybrali tváre, ktoré ľudia 
poznajú. Preto padlo rozhodnutie na tieto osobnosti. 
I. Gallo skonštatoval, že určite viac ľudí pozná tvár J. Jarkovského ako jednej 
z moderátoriek, ktorá je uvedená v materiáli. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 11/2014: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Komunikačný koncept Soči 2014. 
 
Za: 8 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, P. Kubica,  

I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Informácia o vysielaní RTVS v súvislosti s prezidentskými voľbami 
I. Gallo skonštatoval, že materiál je vypracovaný tak, že po prerokovaní Radou RTVS ho GR 
RTVS vydá ako internú smernicu RTVS, ktorá bude verejne prístupná na webovom sídle 
RTVS. 
V. Mika odprezentoval predložený materiál. 
L. Diko doplnil podrobnosti o vysielaní RTVS v súvislosti s prezidentskými voľbami. 
I. Nagy, ako spravodajkyňa k tomuto bodu, zhrnula obsah materiálu. 
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D. Hushegyiová, ako spravodajkyňa k televíznej časti, je presvedčená, že RTVS musí byť 
pripravená aj na kritiku, pretože vždy sa nájde strana, ktorá nebude spokojná. Uvedený 
materiál je podľa nej dobrým základom. Dúfa, že diskusné relácie budú aj atraktívne 
a nebudú len monológmi kandidátov. Za kľúčový považuje výber moderátorov.  
I. Gallo sa spýtal, či už je zabezpečená účasť jednotlivých kandidátov, aby neprišlo ku 
kolíziám z inými televíziami a následným treniciam. 
L. Diko odpovedal, že najprv chceli projekt predstaviť na Rade RTVS a v pondelok bude 
odoslaný kandidátom a je už len na nich, či sa zúčastnia. 
I. Gallo sa v kontexte s týmto materiálom spýtal, aká by bola definícia mimoriadnej udalosti. 
L. Diko odpovedal, že odpoveď dávajú posledné dva odseky bodu 2: 
„Samostatný prístup a hodnotenie si vyžadujú akcie (ako napríklad petície, demonštrácie 
a i.), ktorých skrytým významom môže byť podpora niektorého z kandidátov. Preto treba 
takúto skutočnosť dôsledne overiť. 
Pri spracovaní spravodajských a publicistických informácií v predvolebnom období budú 
preto programoví pracovníci prihliadať na verejný záujem; význam tej ktorej udalosti 
a informácie v kontexte aktuálneho diania; jej vplyv na obyvateľov SR; možnosť presadiť 
zámer v rámci kompetencií prezidenta; ako aj na doterajší politicko-spoločenský význam 
kandidáta na prezidenta.“ 
M. Jesenko sa spýtal, v akom čase sa budú vysielať diskusné relácie. 
L. Diko odpovedal, že v prime time o 20,10 h.  
J. Chudík sa spýtal, či tie diskusné relácie budú len diskusné alebo kandidáti budú len 
prezentovať svoj program. 
L. Diko uviedol, že to bude rozdelené na tri časti, mala by tam byť diskusia normálneho 
charakteru, ale kandidáti musia dostať aj priestor na prezentovanie svojho programu.  
I. Gallo súhlasí s L. Dikom, keďže v minulosti to bolo suché len preto, aby neprišlo k nejakým 
problémom. Toto je podľa neho jediná cesta, aj keď miera rizika je omnoho vyššia. 
V. Slovák považuje tiež osobu moderátora za dôležitú a mal by mať historickú pamäť, aby 
vedel posúdiť kroky jednotlivých kandidátov v minulosti.  
J. Chudík nevidí na Slovensku nezaujatého moderátora, ktorý by to bol schopný zvládnuť 
tak, ako to zvládol moderátor v ČR. 
L. Diko si myslí, že M. Strižinec má šancu stať sa spolu s dramaturgickým tímom takým 
moderátorom.  
I. Gallo požiadal, aby sa nešlo cestou spochybňovania, veď Rada RTVS to bude hodnotiť 
a L. Diko uviedol, že nad tým berie osobnú zodpovednosť. Pripustil, že existuje veľa rizík, ale 
ostať v tom, čo robila STV v minulej dobe by bolo nesprávne a vnímal by to ako zbabelosť 
manažmentu.  
M. Kabát uviedol, že najväčším rizikom by bolo nechať to v pasívnej polohe a iba na 
prezentácii kandidátov.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 12/2014: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Pravidlá volebného vysielania RTVS pre voľbu 
prezidenta SR. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, I. Nagy,  

V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / P. Kubica, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Súhrnná informácia o správnych konaniach vedených Radou pre vysielanie a  
 retransmisiu proti RTVS v roku 2013 
V. Mika uviedol, že k 31.12.2013 bolo celkovo za RTVS 31 správnych konaní, z toho 25 sa 
týkalo STV a 6 SRo. Celkovo v roku 2013 bolo uhradených 61 816 €, z toho je 50 tis. € 
uhradenie pokuty z minulosti, týkalo sa to relácie „Večer pod lampou“. 
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I. Nagy sa spýtala, že v minulosti sa hovorilo o možnosti prenesenia pokuty za Lampu na 
výrobcu relácie. 
V. Mika uviedol, že sa rokovalo s tou spoločnosťou, rokovanie prebieha. 
M. Jesenko uviedol, že aj týmto materiálom sa zaoberala DK. Venovali sa trochu hlbšie 
revíznym mechanizmom, aby k takýmto situáciám neprichádzalo. Manažment RTVS 
ubezpečil, že vyvíja úsilie, aby sa neopakovali takéto veci. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 13/2014: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Súhrnnú informáciu o správnych konaniach 
vedených Radou pre vysielanie a retransmisiu proti RTVS v roku 2013. 
 
Za: 7 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, I. Nagy,  

V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / P. Kubica, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7.   Vyhodnotenie vysielania vianočnej programovej štruktúry RTVS 
V. Mika uviedol, že pre neho je najpodstatnejšie, že v rebríčku spokojnosti divákov sa RTVS 
umiestnila na popredných priečkach. Synergiu medzi Jednotkou a Dvojkou považuje za 
harmonickejšiu ako v minulosti.  
V. Štofaník odprezentoval výsledky vianočnej programovej štruktúry v SRo. 
V. Slovák, ako spravodajca rozhlasovej časti uviedol, že trošku chýba spätná väzba deň po 
dni pri hodnotení vysielania, preto je to niekedy viac subjektívne. Vadilo mu, že moderátori 
Adventu sa prihovárali len divákom a zabudli, že sa to bude vysielať aj v SRo. 
T. Búza vysvetlil, že rozhlasová verzia išla až na druhý deň a strihalo sa to, lebo nie celá 
televízna verzia sa dá pustiť v rozhlase.  
I. Nagy vysoko ohodnotila vysielanie koncertu Viedenskej filharmónie 1.1. Zaujalo ju, že 
druhá časť tohto koncertu sa dostala aj na Rádio Patria aj s rozhlasovým komentárom.  
V. Mika vysvetlil, že tento koncert je k dispozícii cez EBU a je rád, že RTVS je partnerom 
tohto koncertu. 
T. Búza odprezentoval výsledky vianočnej programovej štruktúry v STV. 
V. Mika skonštatoval, že STV má výhodu okamžitých výsledkov sledovanosti. Najviac ho 
prekvapilo, že do top 50 sa dostalo na 4. miesto Príbehy tatranských štítov a náročné 
dramatické formáty sa tam objavili tiež. 
J. Chudík poďakoval všetkým pracovníkom, ktorí pripravovali skladbu a výber programov za 
to, že všetko bolo zrealizované dobre. Vytkol niektoré situácie, kedy sa na Jednotke aj 
Dvojke vysielali dve tematicky podobné relácie. Na margo Adventných koncertov uviedol, že 
zámer bol dobrý, nepáčila sa mu realizácia. Konkrétne pomenoval niektoré veci, ktoré mu 
vadili. Vzhľadom na financie, ktoré tam išli výsledok nepovažuje za dostatočný. Uviedol, že 
kritický musí byť k silvestrovskému vysielaniu. Relácia Nikto nie je dokonalý ani zmenou 
obsadenia nezmenila podľa neho svoju podstatu a neodstránila niektoré zásadné výhrady, 
ktoré členovia Rady RTVS jednomyseľne vzniesli na neverejnom rokovaní s manažmentom 
RTVS v novembri 2013. Odcitoval niektoré kritiky zo slovenských a českých médií. Spýtal sa, 
ako mohla slovenská dramaturgia zobrať do vysielania L. Sobotu, keď ho ani česká strana 
nevzala. Skonštatoval, že nezaznamenal vo svojom okolí jeden pozitívny ohlas na 
silvestrovské vysielanie. Nechce však, aby toto hodnotenie Silvestra zmazalo skvelé úsilie 
pracovníkov STV, ktorí tak perfektne vybudovali vianočný program. Treba sa však zamyslieť 
nad budúcim rokom. Myslí si, že RTVS by mohla urobiť program vo vlastnej réžii a bolo by to 
kvalitnejšie. 
I. Gallo reagoval na vystúpenie J. Chudíka a uviedol, že on zaznamenal aj pozitívne hlasy na 
Silvester. Skonštatoval, že vystupovať na rokovaní a väčšinou citovať iné médiá mu pripadá 
nenáležité. Nemyslí si, že Silvester bol excelentný, ale keď to vníma v tomto časopriestore 
a s tým, že bol v sledovanosti a prvom mieste, tak pripomína, že v minulých rokoch STV 



Strana 12 z 13 
 

nemala ani šancu konkurovať. Uviedol, že aj pri Vianociach by sa dalo skonštatovať, že 
možno dopadli dobre preto, lebo ostatní vysielali tak zle. Nemyslí si, že silvestrovské 
vysielanie nebol až taký prepadák ako to tu odznelo. 
V. Mika uviedol, že kritiku berie a považuje za dôležité to, že sa o tom rozpráva. Musí však 
povedať aj to, že to pozeralo aj 750 tis. divákov. Kritériá silvestrovského vysielania sú úplne 
iné ako pri iných programoch a po mnohých rokoch STV vyhralo v sledovanosti. 
Skonštatoval, že za tie peniaze, nespraví RTVS vo svojej réžii ani pol silvestrovského 
vysielania. Nezaregistroval, že by na Rade RTVS padlo nejaké jednomyseľné hodnotenie 
o tom, že formát Nikto nie je dokonalý nie je v poriadku. 
I. Gallo uviedol, že je pravdou, že viackrát od viacerých členov odznela kritika na 
dramaturgiu a dokrútky. Nebolo však nejaké hlasovanie, kde by členovia rady niečo 
jednomyseľne odsúhlasili. 
M. Jesenko vyzdvihol Adventné koncerty, konkrétne ten zo Spišskej Novej Vsi. 
J. Chudík vysvetlil, že jeho hodnotenie bolo vyslovené a ako podporné stanoviská si zobral 
kritické ohlasy z médií. Kritické hodnotenie vyslovil s úmyslom, aby sa RTVS posunula 
dopredu a týkalo sa výlučne silvestrovského vysielania. 
V. Mika naznačil, že konkurencia nie je úplne zvyknutá, že RTVS vyhráva, takže treba to 
trochu vnímať aj tak, či tie mediálne hodnotenia neboli odniekiaľ podsunuté. 
T. Búza skonštatoval, že to treba vnímať v kontexte a na Dvojke bola zábava pre 
náročnejšieho diváka. Recenziu z „topiek“ nepovažuje za relevantnú. 
I. Gallo vyhlásil 5 minútovú prestávku na prípravu návrhov na uznesenie. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 14/2014: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Vyhodnotenie vysielania vianočnej programovej 
štruktúry RTVS. Konštatuje, že vianočné vysielanie RTVS z hľadiska skladby programu, 
obsahu a kvality naplnilo pozitívne očakávanie. 
 
Za: 6 / I. Gallo, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / D. Hushegyiová, P. Kubica, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Plán kontrolnej činnosti Dozornej komisie Rady RTVS na rok 2014 
M. Jesenko informoval, že predložený materiál je vypracovaný v súlade s Rokovacím 
poriadkom DK. Informoval, že sú tam začlenené veci, ktoré sa týkajú ekonomicko-právnych 
vecí RTVS. Ďalej informoval, že dnes si DK volila aj predsedu a opäť bol zvolený na obdobie 
1 roka.  
I. Gallo sa spýtal, či bod Informácia o spôsobe a rozsahu odmeňovania členov manažmentu 
RTVS, nie je nad rámec mandátu Rady RTVS. 
M. Jesenko vysvetlil, že týmto sa DK zaoberala aj v minulých rokoch a nejde o nejaký 
osobný zoznam, ale skôr o kontrolu, či nenastali nejaké excesy oproti minulým rokom. Je to 
podľa neho v súlade s mandátom Rady RTVS.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 15/2014: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Plán kontrolnej činnosti Dozornej komisie Rady 
RVS na rok 2014. 
 
Za: 6 / I. Gallo, J. Chudík, M. Jesenko, M. Kabát, I. Nagy, V. Slovák / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / D. Hushegyiová, P. Kubica, M. Kákoš / 
Uznesenie bolo prijaté. 
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9. Sťažnosti a podnety 
I. Gallo v rámci tohto bodu položil otázku v súvislosti s nepríjemnosťou, ktorá sa udiala 
v hlavnej spravodajskej relácii v kontexte s prezidentským kandidátom J. Čarnogurským. 
V. Mika uviedol, že išlo o hrubú chybu editora, ktorý pridelil zlú titulku. Za chybu sa RTVS 
ospravedlnila ešte v tej istej relácii, ospravedlnili sa aj J. Čarnogurskému. Editor bol 
preradený a vykonáva inú činnosť. 
I. Gallo poveril tajomníka Rady RTVS, aby informoval o došlej pošte a spôsobe jej 
vybavenia. 
Členovia Rady RTVS boli informovaní o všetkej pošte aj o priložených stanoviskách RTVS 
k jednotlivým podnetom. Rada RTVS nevzniesla námietky voči stanoviskám RTVS a v tomto 
duchu budú vypracované aj odpovede divákom, resp. poslucháčom.  
 
10. Rôzne 
I. Gallo poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
 
 
 
V Bratislave 23.01.2014. 
 
Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

 
 
Mgr. Igor Gallo 

       predseda Rady  
Rozhlasu a televízie Slovenska 

 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne usporiadaný 
podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
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